8-21-2016                                         Gideon’s Faith                          Pastor Raymond
Judges 7:9-15

9 During that night the LORD said to Gideon, “Get up, go down against the camp, because I am going to give it into your hands. 10 If you are afraid to attack, go down to the camp with your servant Purah 11 and listen to what they are saying. Afterward, you will be encouraged to attack the camp.” So he and Purah his servant went down to the outposts of the camp. 12 The Midianites, the Amalekites and all the other eastern peoples had settled in the valley, thick as locusts. Their camels could no more be counted than the sand on the seashore. 13 Gideon arrived just as a man was telling a friend his dream. “I had a dream,” he was saying. “A round loaf of barley bread came tumbling into the Midianite camp. It struck the tent with such force that the tent overturned and collapsed.” 14 His friend responded, “This can be nothing other than the sword of Gideon son of Joash, the Israelite. God has given the Midianites and the whole camp into his hands.” 15 When Gideon heard the dream and its interpretation, he bowed down and worshiped. He returned to the camp of Israel and called out, “Get up! The LORD has given the Midianite camp into your hands.”  





















8-21-2016                                        基甸的信心                周修强牧師
                          士師記 7:9-15
[bookmark: _GoBack]9 當那夜，耶和華吩咐基甸說：起來，下到米甸營裡去，因我已將他們交在你手中。10倘若你怕下去，就帶你的僕人普拉下到那營裡去。11你 必聽見他們所說的，然後你就有膽量下去攻營。於是基甸帶著僕人普拉 下到營旁。12米甸人、亞瑪力人，和一切東方人都布散在平原，如同蝗 蟲那樣多。他們的駱駝無數，多如海邊的沙。13基甸到了，就聽見一人 將夢告訴同伴說：我做了一夢，夢見一個大麥餅滾入米甸營中，到了帳 幕，將帳幕撞倒，帳幕就翻轉傾覆了。14那同伴說：這不是別的，乃是 以色列人約阿施的兒子基甸的刀；神已將米甸和全軍都交在他的手中。15基甸聽見這夢和夢的講解，就敬拜神，回到以色列營中，說：起來罷！ 耶和華已將米甸的軍隊交在你們手中了。

